
UX06WXUQRFYT \\ Kindle < Youth Sport Policy in Austria. Analysis and Development of Quality Indicators at...

 

Youth Sport Policy in Austria. Analysis and
Development of Quality Indicators at National Level

Filesize: 1.85 MB

 

Reviews

Very useful to any or all type of people. This is certainly for those who statte there was not a worth
reading through. You can expect to like how the writer write this pdf.
(Dr . R a sha wn La ng )       

 

DISC L A IM ER      | DM C A 
 

http://www.medianetwork.site/disclaimer.html
http://www.medianetwork.site/dmca.html


DG3T3CKEAQIV \ Book ̂  Youth Sport Policy in Austria. Analysis and Development of Quality Indicators at...

YOUTH SPORT POLICY IN AUSTRIA. ANALYSIS AND DEVELOPMENT
OF QUALITY INDICATORS AT NATIONAL LEVEL

GRIN Verlag. Taschenbuch. Book Condition: Neu. 210x148x11 mm. Neuware - Master's Thesis from the year 2015
in the subject Sport - Sport Economics, Sport Management, grade: 1,8, Sport Academy Cologne (Institut für
Europäische Sportentwicklung und Freizeitforschung), language: English, abstract: The aim of this research
lies, besides an analysis of the situation of the youth sport system in Austria, on the development of quality
indicators of youth sport on a national level. An extensive review of existing literature on youth sport policy at
national and European level will lay the fundamental basis for further research. Sports policy and policy-
making-processes theory will be displayed in the theoretical framework. The research questions therefore
investigate what quality criteria could be proposed to fulfill an eGective youth sport policy. Therefore,
preliminarily the current situation and structures of the youth sport in Austria will be analyzed as groundwork.
Empirical data of conducted experts' interviews within the area of youth sport will be evaluated. _______
Jugendsportpolitik stellt bis dato ein sehr wenig erforschtes Gebiet in der SportwissenschaJ dar. Die meisten
Studien die Jugend und Sport behandeln untersuchen quantitativ Sportpartizipation oder den gesundheitlichen
Zustand der Jugend eines Landes. In der Literatur wird viel über den erschreckend schlechten
Gesundheitszustand der Jugendlichen diskutiert, doch genaue Untersuchungen die den Hintergrund
durchleuchten, wie das Jugendsportsystem aufgebaut ist und funktioniert, gibt es kaum. Genauso fehlen in der
Literatur generelle Qualitätsindikatoren, was eine qualitativ hochwertige Jugendarbeit ausmacht. Aus diesem
Grund hat diese Masterarbeit das Ziel, eine systematische Darstellung der Jugendsportpolitik in Österreich
sowie auf europäischen Level zu präsentieren. Des Weiteren werden Qualitätskriterien für die nationale Arbeit
im Jugendsport durch die Empirie herausgearbeitet. Der empirische Teil umfasst auf der einen Seite eine
sekundäre Datenanalyse durch umfassender Literaturrecherche. Primäre Daten, auf der anderen Seite, werden
durch sieben Experteninterviews gewonnen. Die transkribierten Interviews werden analysiert und in...
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